

THE CANADIAN JOURNAL OF LINGUISTICS is the official publication of the **Canadian Linguistic Association**. It continues the JOURNAL OF THE CANADIAN LINGUISTIC ASSOCIATION. Annual dues of ten dollars, which include subscriptions, are payable to the Treasurer. Available back issues may also be ordered from the Treasurer.

LA REVUE CANADIENNE DE LINGUISTIQUE est l'organe officiel de l'**Association canadienne de Linguistique**. Elle fait suite à la REVUE DE L'ASSOCIATION CANADIENNE DE LINGUISTIQUE. Le montant de la cotisation, abonnement compris, est de dix dollars et doit être versé au Trésorier. Les numéros déjà parus sont disponibles auprès du Trésorier.

EDITOR/RÉDACTEUR

J. K. Chambers, *University of Toronto*
Department of Linguistics
Toronto, Ontario M5S 1A1

ASSISTANT EDITOR/RÉDACTEUR ASSISTANT

Patricia A. Shaw, *York University*

EDITORIAL COMMITTEE/COMITÉ DE RÉDACTION

Bruce L. Derwing, *University of Alberta*
Gaston Dulong, *Université Laval*
Paul Fletcher, *University of Reading (U.K.)*
John Haiman, *University of Manitoba*
Jonathan Kaye, *Université du Québec à Montréal*
Yves-Charles Morin, *Université de Montréal*
Brian Newton, *Simon Fraser University*
David M. Perlmutter, *University of California, San Diego (U.S.)*
Maria-Luisa Rivero, *Université d'Ottawa*

TREASURER/TRÉSORIER

Dan A. Wilson, *Queen's University*
Department of English
Kingston, Ontario K7L 3N6

Manuscripts should be sent to the Editor. The **Style Sheet** appears in *CYL* 24:1 (Spring 1979); copies may be obtained from the Editor.

Les manuscrits doivent être envoyés au Rédacteur. Le **Guide de Rédaction** est publié dans *RCL* 24:1 (Printemps 1979); des copies peuvent être obtenues du Rédacteur.

Canadian Linguistic Association
Association canadienne de
Linguistique

The Canadian Linguistic Association was formed on May 27, 1954, at the University of Manitoba, with the principal aim of promoting the scientific study of language and languages in Canada.

L'Association canadienne de Linguistique a été fondée le 27 mai 1954, à l'Université de Manitoba. L'Association vise à promouvoir l'étude scientifique du langage et des langues au Canada.

OFFICERS 1978-79 BUREAU

President	Normand Beauchemin, <i>Sherbrooke</i>	Président
Vice-President	John Hewson, <i>Memorial</i>	Vice-Président
Past President	B. Hunter Smeaton, <i>Calgary</i>	Président-antérieur
Secretary-Treasurer	Dan A. Wilson, <i>Queen's</i>	Secrétaire-Trésorier
Editor	J. K. Chambers, <i>Toronto</i>	Rédacteur
Members-at-large	Jonathan Kaye, <i>UQàM</i> Gary D. Prideaux, <i>Alberta</i>	Membres adjoints

The general meeting is held during the annual meeting of the Learned Societies of Canada, at the end of the academic year.

L'assemblée générale a lieu au cours de la réunion annuelle des Sociétés savantes du Canada, à la fin de l'année universitaire.